ՊԱՐԶԱԲԱՆՈՒՄ 3

«Կրթության բարելավում» վարկային ծրագրի Նորարարությունների մրցակցային հիմնադրամի երկրորդ հիմնական շրջափուլով «Երևանի Մխիթար Հերացու անվան պետական բժշկական համալսարան» հիմնադրամի կողմից իրականացվող «Ուղեղի հիմնարար հետազոտությունների գիտակրթական կենտրոն» դրամաշնորհային ծրագրի շրջանակներում լաբորատոր սարքավորումների և պարագաների ձեռքբերման նպատակով ԵՊԲՀ-1/2020 ազգային մրցակցային գնման շրջանակներում ստացված հարցադրումների վերաբերյալ
Հարցադրում № 1: Չափաբաժին 5՝ 4-րդ և 5-րդ կետերի սարքավորումների տենիկական բնութագրերում նշվում է, որ դրանք նախատեսված են կրիոպահարանների համար և հղում է տրված 13-րդ և 14-րդ տողերին, մինչդեռ նշված տողերում այլ սարքեր են։ Ենթադրում ենք, որ այս պահանջը վերաբերում է նույն ցանկի 2-րդ և 3-րդ տողերին։ Խնդրում ենք պարզաբանել։
Պարզաբանում № 1: Չափաբաժին 5-ի 4-րդ և 5-րդ տողերի սարքավորումների տեխնիկական բնութագրերում նշված հղումը տեխնիկական վրիպակ է: Կրիոպահարանները նույն չափաբաժնի 2-րդ և 3-րդ տողերում են:
Հարցադրում № 2: Չափաբաժին 8՝ 1-ին տողի սարքավորման տեխնիկական բնութագրերում նշված է, որ այն պետք է աշխատի մանրադիտակի հետ, հղում արվելով 28-րդ տողին, մինչդեռ այդ չափաբաժնում չկա 28-րդ տող։ Ենթադրում ենք, որ այս պահանջը վերաբերում է 2-րդ տողի սարքին։ Խնդրում ենք պարզաբանել։
4-րդ տողի սարքավորման տեխնիկական բնութագրերում նշված է, որ այն պետք է աշխատի լամինար պահարանի հետ, հղում արվելով 31-րդ տողին, մինչդեռ այդ չափաբաժնում չկա 31-րդ տող։ Ենթադրում ենք,  որ այս պահանջը վերաբերում է 5-րդ տողի սարքին։ Խնդրում ենք պարզաբանել։
5-րդ տողի սարքավորման տեխնիկական բնութագրերում նշված է, որ այն պետք է աշխատի մանրադիտակի հետ, հղում արվելով 30-րդ տողին, մինչդեռ այդ չափաբաժնում չկա 30-րդ տող։ Ենթադրում ենք,  որ այս պահանջը վերաբերում է 4-րդ տողի սարքին։ Խնդրում ենք պարզաբանել։

Պարզաբանում № 2: Չափաբաժին 8-ի 1-ին տողի միկրոմանիպուլյատորը նախատեսված է նույն չափաբաժնի 2-րդ տողում նշված մանրադիտակի հետ աշխատելու համար:
Չափաբաժին 8-ի 4-րդ տողի սարքավորումը՝ ստերեոսկոպ մանրադիտակը, նախատեսված է աշխատելու նույն չափաբաժնի 5-րդ տողի օդի լամինարային հոսքով կայարանի հետ: Դրանով է պայմանավորված Չափաբաժին 8-ի 5-րդ տողի վրիպակը:
Հարցադրում № 3: Չափաբաժին 9՝ Խնդրում ենք պարզաբանել, սարքավորումը պետք է ունենա առնվազն 8 պարամետր, թե առնվազն 8 ֆլյուորեսցենտ պարամետր:
Պարզաբանում № 3: Չափաբաժին 9-ում ներառված սարքը առնվազն 8 ֆլյուորեսցենտային պարամետրով հոսքային բջջային ցիտոֆլուորիմետր է, ինչպես նշված է տեխնիկական բնութագրում:
Հարցադրում № 4: Մրցույթի ՀՄՄ 17.2  կետով նախատեսված է, որ մասնակիցները պետք է ներկայացնեն արտադրողի լիազորագիր, խնդրում ենք պարզաբանել, արդյոք որոշ չափաբաժինների դեպքում ընդունելի կլինի արտադրողի լիազորագրի փոխարեն ներկայացնել արտադրողի կողմից լիցենզավորված դիստրիբյուտորի լիազորագիր։
Պարզաբանում № 4: Որոշ չափաբաժինների մասով հնարավոր մասնակիցը կարող է ներկայացնել արտադրողի կողմից լիցենզավորված դիստրիբյուտորի լիազորագիր, պայմանով, որ Հայտատուն ներկայացնում է նաև հավաստում այն մասին, որ Կազմակերպությունը հանդիսանում է միակ պաշտոնական ներկայացուցիչը Հայաստանի Հանրապետությունում:
Հարցադրում № 5: «Հայտի նամակ»-ի մեջ նշված է հետևյալը «[նշել հայտի ընդհանուր գինը տառերով և թվերով` նշելով գումարի չափը և արժույթը (նշել հարկերը)]»: Արդյոք չպետք է գրել հետևյալ կերպ, ինչպես գնային առաջարկում է նշված Ընդհանուր գինը տեղական արժույթով՝ ներառյալ հարկերը (ԱԱՀ), թե պետք է «հայտի նամակում» առանձին նշել <հարկերը>? (հարցը խնդրում եմ պարզաբանել ինչպես ռեզիդենտի, այնպես էլ ոչ ռեզիդենտի  տեսանկյունից):
Պարզաբանում № 5: «Հայտի նամակ»-ի մեջ Ընդհանուր գինը ներկայացվում է տեղական արժույթով` ՀՀ դրամով:  ԱԱՀ ներառելու կամ չներառելու դեպքում պարտադիր է նշումը Ընդհանուր գնի ԱԱՀ ներառելու կամ չներառելու վերաբերյալ, իսկ ներառված հարկի գումարի առանձին նշումը թողնված է Հայտատուի հայեցողությանը:  Նշված հանգամանքը վերաբերում է ինչպես ռեզիդենտ, այնպես էլ ոչ ռեզիդենտ Հայտատուին:
РАЗЪЯСНЕНИЕ 3
О вопросах, полученных в рамках национальной конкурсной закупки ЕГМУ-1/2020 в целях приобретения лабораторной техники и принадлежностей в рамках грантового проекта “Научно-образовательный центр по фундаментальным исследованиям мозга”, осуществляемого фондом “Ереванский государственный медицинский университет имени Мхитара Гераци” на втором основном этапе конкурсного фонда инноваций кредитного проекта “Совершенствование образования”

Вопрос № 1. Позиция 5 - В технических характеристиках приборов 4-ого и 5-ого пунктов указано, что они предвидены для криоконтейнеров, ссылаясь на 13-ую и 14-ую строки, в то время как в указанных строках другие приборы. Предполагаем, что данное требование относится к 2-ой и 3-ой строкам того же списка. Просим разъяснить.

Разъяснение № 1. Ссылка, указанная в технических характеристиках 4-ой и 5-ой строках позиции 5, является технической опиской.. Криоконтейнеры написаны в 2-ой и 3-ой строках.

Вопрос № 2. Позиция 8 - В технической характеристике прибора 1-ой строки указано, что он должен работать совместно с микроскопом, ссылаясь на 28-ую строку, в то время как в данной позиции нет 28 строки. Предполагаем, что данное требование относится к прибору 2-ой строки. Просим разъяснить. 

В технической характеристике прибора 4-ой строки указано, что он должен работать совместно с ламинарным шкафом, ссылаясь на 31-ую строку, в то время как в данной позиции нет 31 строки. Предполагаем, что данное требование относится к прибору 5-ой строки. Просим разъяснить.
В технической характеристике прибора 5-ой строки указано, что он должен работать совместно с микроскопом, ссылаясь на 30-ую строку, в то время как в данной позиции нет 30 строки. Предполагаем, что данное требование относится к прибору 4-ой строки. Просим разъяснить.

Разъяснение № 2. Микроманипулятор 1-ой строки Позиции 8 предусмотрен для работы с микроскопом, указанном в 2-ой строке той же позиции.

Стереомикроскоп 4-ой строки Позиции 8 предусмотрен для работы со станцией ламинарного потока воздуха, указанной в строке 5. Этим обусловлена описка 5-ой строки Позиции 8.
Вопрос № 3. Позиция 9 - Просим разъяснить должен ли прибор иметь минимум 8 параметров или минимум 8 флюоресцентных параметров.

Разъяснение №3. Прибор, включенный в Позицию 9, является проточным цитофлюориметром минимум с 8 флюоресцентыми параметрами, как и указано в технической характеристике.

Вопрос № 4. Согласно 17.2 пункту ИУК (инструкция участников конкурса) предусмотрено, что Участники должны представить доверенность производителя, просим расъяснить, будет ли приемлемо в случае некоторых позиций вместо доверенности производителя предоставление доверенности дистрибьютора, лицензированного со стороны производителя.

Разъяснение № 4. В отношении определенных позиций потенциальный участник торгов может представить доверенность дистрибьютора, имеющего лицензию производителя, при условии, что участник также предоставит подтверждение того, что Компания является единственным официальным представителем в Республике Армения.

Вопрос № 5. “В письме заявки” указано следующее: [указать общую стоимость заявки буквами и цифрами, указав размер и валюту суммы (указать налоги)]. Не следуют ли написать следующим образом, как указано в ценовом предложении Общая цена в местной валюте, включая налоги (НДС), или нужно “в письме заявки” отдельно указать “налоги”. (прошу разъяснить вопрос как с точки зрения резидента, так и не резидента).

Разъяснение № 5.  В «Письме-заявке» общая стоимость указана в местной валюте - драмах РА. В случае включения НДС или нет, указание, включать ли НДС в общую цену, является обязательным, а отдельное указание суммы включенного налога остается на усмотрение Заявителя. Это относится как к заявителям-резидентам, так и к заявителям-не резидентам.
CLARIFICATION
of questions on purchasing laboratory equipment and appliances for YSMU through National Competitive Bidding YSMU - 1/2020 within the framework of the grant project

"Scientific-Educational Center for Brain Basic Research" implementing by

“Yerevan State Medical University after Mkhitar Herasti” Foundation

under Competitive Innovation Fund second main stage of the

"Education Improvement" loan program
Question № 1. In Lot 5 the technical characterisitics of the equipment in the 4th and 5th points indicate that they are intended for Cryostorages, and there is a reference to the pointss 13 and 14, while the mentioned points contain other equipment. We assume that this requirement applies to the 2nd and 3rd points of the same list. Please clarify.
Clarification № 1. The reference in the technical characterisitics of the equipment in points 4 and 5 in Lot 5 is given by mistake. Cryostorages are in the 2nd and 3rd points of the same Lot.

Question № 2. In Lot 8 the technical characterisitics of the equipment of the 1st point indicate that it should work with the microscope, referring to the 28th point, while there is no 28th point in that Lot. We assume that this requirement applies to the device of the 2nd point. Please clarify.
The technical characterisitics of the equipment of the 4th point indicate that it should work with the laminar flow hood, referring to the 31st point, while there is no 31st point in that Lot. We assume that this requirement applies to the equipment of the 5th point. Please clarify.
The technical characterisitics of the equipment of the 5th point indicate that it should work with the microscope, referring to the 30th point, while there is no 30th point in that Lot. We assume that this requirement applies to the equipment of the 5th point. Please clarify.
Clarification № 2. The micromanipulator of the 1st point in Lot 8 is designed to work with the microscope mentioned in the 2nd point of the same Lot.

The equipment of the 4th point in Lot 8, the Stereo microscope, is designed to work with the Air flow workstation of the 5th point of the same Lot. This is the reason for the mistake made in the 5th point in Lot 8.
Question № 3. Please clarify whether the equipment in Lot 9 sholud have at least 8 parameters or at least 8 fluorescence parameters.

Clarification № 3. The equipment included in Lot 9 is a cell flow cytofluorimeter with at least 8 fluorescence parameters, as it is mentioned in its technical characterisitics.
Question № 4. According to ITB (Instructions to Bidders) 17.2, bidders should submit a manufacturer's power of attorney. Please clarify, whether it would be acceptable to submit a manufacturer-licensed distributor power of attorney instead of a manufacturer's power of attorney in case of certain lots.
Clarification № 4. The potential bidder may submit a power of attorney of the manufacturer-licensed distributor, provided that the Bidder also submits a certificate stating that the Company is the only official representative in the Republic of Armenia.
Question № 5. There is a statement in the Letter of Bid: “[insert the total price of the bid in words and figures, indicating the amount and the currency (indicate the taxes)]”. Should it be written in the same way as it is in the Bid Price, i.e. the total price in local currency including taxes (VAT), or should taxes be indicated in the Letter of Bid separately (Please clarify the question for bidders being a resident and non-resident).

Clarification № 5. In the Letter of Bid the total price is indicated in local currency, i.e. in AMD. The indication of VAT inclusion / non-inclusion in the total price is mandatory. While a separate indication of the amount of tax included is left to the Bidder's discretion. This applies to both resident and non-resident Bidders.
